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Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny zwrócił uwagę, że na Dworcu PKP nie ma tablicy z informacjami o przyjazdach i odjazdach 

pociągów, nie ma też punktu informacji – zwrócił się o wystąpienie do PKP w tej sprawie. 
Nadmienił, że natomiast słupskie MZK ma nowoczesne tablice elektroniczne z informacjami o kierunku 

i godzinie odjazdu autobusów, ale nie można mieć pewności, że pasażerowie spoza Słupska wiedzą, 

gdzie jest ulica Sportowa czy Rzymowskiego i pewnie bardziej interesuje ich Szpital, Starostwo czy 
Ratusz albo Ustka. 
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